

Bestyrelsesmøde Hillerød Sportsrideklub

Tirsdag den 30. september 2014 kl. 19.30 Hos Ulrik Bolm-Spohr

Tilstede: Ulrik, Christina, Jeanette, Line, Mette

Inviteret: Anne, Ulrich Gaarlsev

1. Dagsorden blev godkendt
2. Referatet fra møde den 19. august 2014 blev godkendt
3. orientering fra formanden
 - a) Fordeling af ansvar. Formanden spurgte til en klar fordeling af hvem der ex vedligeholder udenomsarealer hvor Ulrich svarede at den almindelige vedligeholdelse afholdes af Hillerød Horse Team. Nyanskaffelser der er direkte rideskole relateret afholdes af rideskolen. Nyanskaffelser kan altid drøftes, ex. Har Hothos springryttere et ønske om en form for skur til opsadling når de kommer til undervisning.
 - b) Bestyrelsen 2015. Ulrik informerer om at både Christina og Jeanette er på valg til næste år.
4. Økonomi
 - a) Regnskab pr. 30/9-2014 v. Jeanette. Tilfredsstillende. Hele 2014 tilskud fra kommunen er modtaget.
 - b) Hvad gør vi med gælden til Ll. Kannikegård v. Jeanette & Ulrich. Jeanette oplyser at vi skal have en afklaring på denne inden årsregnskabet da revisor ellers ikke godkender regnskabet. Ulrich undersøger præcis hvilken aftale der er indgået og lover at der er afklaring inden aflevering af årsregnskabet.
 - c) B-stævner v. Ulrich. Flere stævner er planlagt. Grundet gældende regler er det dog forbundet med visse udfordringer at afholde MB, MA og S klasser da det betyder at der skal være rigtig mange starter for at klassen løber rundt økonomisk, og for en S klasse betyder det 31 starter hvilket er helt urealistisk. Ulrich arbejder med nogle forskellige andre muligheder for at sammensætte startgebyrer og doteringer på bedre vis.
5. Orientering fra udvalg dressur, spring. Der er ikke ansøgt om dressurstævner i 2015 da vi lige skal tjekke op på hvor mange hænder vi er til at bære det igennem. Rytterhjørnet laver en Cup i november. Ulrich oplyser at vi har hestespring i oktober, Pony landsstævne

i november og hestespring i slutningen af december. Ulrich har også ansøgt om landsstævner i 2015; mere om det når det er godkendt.

6. Orientering om pensionærdelen v. Ulrich – ikke noget nyt

7. Rideskolen

a) Status fra Anne. Anne fortalte om at det går godt i rideskolen. Søndagsparterne er jo afskaffet for at give ponyerne en ugentlig hviledag. Nogle søndagsparter har fået tilbudt en anden lørdagspart og der er p.t. kun 2 ledige part ponyer. Anne fortalte om at hun har været på træner kursus hvor der bla. er arbejdet med teknikker som rullefald men også hvordan den optimale elevskole kan se ud og et forslag til et 8 ugers undervisningsprogram. Anne sørger for at fortælle de øvrige undervisere om kurset så måske de også kan arbejde med at lave en undervisningsplan for deres hold. HIS vil på sigt tilbyde ryttermærkeundervisning. Jvf referat fra august vil Anne og Tina Søby på sigt også gerne lave et sikkerhedskursus.

b) Belægningsgrad v. Jeanette. Svinger en smule over månederne men er stigende. Der er i øjeblikket lidt "prop" i nogle hold; enten fordi de ikke vil rykke til et andet hold (fredagsspring) eller fordi der ikke er plads på det nye hold. Vi aftalte at eleverne naturligvis skal rykke hold når evnerne er til det og ikke bare blive på et hold, fordi det passer bedst med den ugedag. Holdene om lørdagen skal der ryddes op i, så der bliver plads til nye elever. Denne opgave varetages af Anne (med lidt hjælp fra Jeanette) ligesom de også kigger på at vores hal plan skal være opdateret på hjemmesiden så det er klart for alle hvornår de enkelte haller er i brug!!

c) Kontortid/telefonid. Fungerer fint og fremgår af hjemmesiden.

d) Ansættelseskontrakter. Eventuelt manglende underskrifter sørger Ulrich for.

8. Opfølgning fra tidligere møder: Ulrich har modtaget 2 tilbud på spejl i hal 2, dog med en ganske betydelig prisforskel! Det er tanken at vi vil søge flere fonde om tilskud til dette og Line oplyser at hun kan tips om udformning af ansøgningen fra hendes mor som sidder med fondsuddelinger. Mette vil gerne deltage i arbejdet med at søge fondsmidler, eks. Nordea og Nykredit. Mette oplyser at behandlingstiden i Nordea Fonden er oplyst til minimum 4 måneder.

9. Næste møde er hos Jeanette onsdag 19/11 kl. 19.30

10. Eventuelt:

Ulrich vil gerne bestille flere af vores dækkener som bruges til æresdækkener. Vi vil også gerne bestille nogle lækre underlag, både spring og dressur og måske også HIS grimer. (uklart hvem der tog denne del?)

Rideskoleudvalg: Anne sørger for at indkalde rideskoleudvalget, så bla. spring 24/10 kan blive planlagt. Der er 1 forælder mere der har meldt sig til at være med i rideskoleudvalget.

Julefrokost 20/12: Der skal være 1 samlet julefrokost for både pensionærer, rideskole og Hothos springryttere. Vi forventer at vi hermed kan blive en hel del og muligvis skal være i en af hallerne. Vi vedtager at tilskuddet ligesom sidste år er 5000 kr. Tina Søby vil gerne være med til at arrangere. Det er vigtigt at alle grupper er repræsenteret og Tina vil gerne indkalde til 1. møde.

Juleshow er samme dag som julefrokosten. Anne arrangerer juleshowet sammen med rideskoleudvalg og de øvrige undervisere.